	保護瀕危物種護照封套設計比賽

Endangered Species Protection Passport Holder Design Competition

	

	參加表格

	Entry Form


	姓名（中）：

Name in Chinese:
	                
	姓名（英）：

Name in English:
	                  
	性別：
Gender:
	              

	年齡 :

Age:
	             
	身份證號碼:

ID No.:    
	                  (    )

	組別： 

Section :
	中學 / 公開

 Secondary School / Open
	電郵地址：

E-mail Address:
	                                

	地址：

Address:
	                                               
	聯絡電話：
Contact No.:
	                    

	(以下只供中學組填寫 For Secondary School Section only)

	學校名稱：
School Name:
	                                                                        

	學校地址：
School Address:
	                                                                        

	聯絡人：
Contact person:                         
	                            
	聯絡電話：
Contact No.: 
	

	備註：

Note:
	1. 參賽者遞交之個人資料只供是次活動之用。有關資料將於活動結束後銷毀。

Personal data of the participant will be used for this competition only.  It will be destroyed after completion of the competition.


	
	2. 每名參賽者只可遞交一份作品。參賽作品須包括護照封套的封面及封底的設計，並繪畫於A4尺寸(210 x 297mm)的紙張上。如以電腦製作，須以彩色打印於A4尺寸的紙張上。請參考下頁的作品樣本。
Each participant can only submit ONE entry.  The entry should include design of both front and back cover of a passport holder and be drawn on a piece of paper of A4 size (210 x 297mm).  For design produced using computer, a colour printout on a piece of paper of A4 size should be submitted.  Please refer to sample of entry attached.

3. 請將參賽作品郵寄或於辦工時間送交九龍長沙灣道303號長沙灣政府合署五樓漁農自然護理署瀕危物種保護科。中學組參賽者作品需經由學校遞交。
Participants should submit the entries by post to Endangered Species Protection Division, Agriculture, Fisheries and Conservation Department, 5/F, Cheung Sha Wan Government Offices, 303 Cheung Sha Wan Road, Kowloon or by delivery to the same address during office hour. All entries for the secondary School Section must be submitted through the respective schools.
4. 遞交參賽作品及表格前請先參閱章程。

Please read the competition details before submission of entry and this form.
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保護瀕危物種護照封套設計比賽

Endangered Species Protection Passport Holder Design Competition

護照封套作品樣本(不按比例)

Sample of Passport Holder Entry (Not to scale)
	 
	



210mm











封底


Back Cover





封面


Front Cover





297mm








